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KRAJEVNA SKUPNOST ZABUKOVJE 

Zabukovje nad Sevnico 5 

8292 ZABUKOVJE 

 

Številka: 031-0013/2022 

Datum: 16. 9. 2024 

 

 

Zapisnik 

10. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Zabukovje 

ki je bila dne 6. 9. 2024 ob 18. uri  

v prostorih VNMO Zabukovje  

 
 

Prisotni člani sveta:  

Ivan Puc, Vid Špec, Martina Gorjup, Branko Klenovšek, Mitja Motore, Polonca Seničar, Janko 

Žveglič 

 

Odsotni člani sveta: 

 

Ostali prisotni:  

Eva Urh, višja svetovalka Splošne službe  

 

Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  

 

Sejo vodi Ivan Puc, predsednik Sveta Krajevne skupnosti Zabukovje.  

 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda  

 

Predsedujoči uvodoma pozdravi člane sveta. Predstavi predlog dnevnega reda ter ga poda v 

razpravo in potrditev.  

 

Predlog dnevnega reda:  

 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda,  
2.   Pregled in potrditev zapisnika 9. redne seje sveta z dne 27.3.2024, 
3.   Praznik krajevne skupnosti Zabukovje (osnutek organizacije in uskladitev razpisa za  
      zbiranje predlogov za dobitnike priznanj krajevne skupnosti Zabukovje za leto 2024), 
4.   Tekoča problematika, 
5.   Pregled vlog in dopisov, 
6.   Razno.  

 

Ob začetku seje je prisotnih 6 (od 6) članov Sveta KS Zabukovje. Svet KS Zabukovje je 

sklepčen.  

SKLEP:  

Svet KS Zabukovje je sprejel predlagani dnevni red za 10. redno sejo.  

 

Izid glasovanja: 6 za, 0 proti (prisotnih 6)  

Sklep je sprejet.  
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2. Pregled in potrditev zapisnika 9. redne seje sveta z dne 27. 3. 2024 

 

 

Zapisnik je sestavni del gradiva. 

 

Predsedujoči poda v razpravo in glasovanje zapisnik 9. redne seje sveta z dne 27. 3. 2024. 

 

Seji se pridruži Janko Žveglič. 

 

Na začetku seje je predsednik vprašal, ali so kakšne pripombe na zapisnik. Polonca Seničar 
je povedala, da so bile vse napake odpravljene. 

Predsednik je nato poročal o poteku del, ki so vključevala ureditev vodovoda, optike, igrišča 
ob domu, preplastitev cest in stabilizacijo terena v okolici cerkve Sv. Lenarta. Opozoril je, da 
bo materiala zmanjkalo, zaradi česar ne bodo mogli izvesti vseh načrtovanih del. Ostale 
obljubljene naloge še niso bile realizirane, vendar upajo, da bodo kmalu. 

Pri pokopališču so se pogovarjali o možnosti, da sami uredijo fasado. Polonca Seničar je 
izpostavila nevarnost, da bi močan veter lahko odtrgal streho pri križu na eni strani 
pokopališča. Vid Špec je predlagal, da se do 1. novembra uredi ograja ob stopnišču in izvede 
druge potrebne izboljšave, sicer bodo iskali drugo rešitev. Predsednik krajevne skupnosti je 
obljubil, da bo govoril z Vinkom Knezom in mu povedal, katere ureditve so nujne, saj je za 
vzdrževanje objekta odgovorna Komunala, ki bi morala poskrbeti za te naloge kot upravljavka 
objekta. 

Obravnavali so tudi prošnjo Jurija Vrtačnika za asfaltacijo. Potekali so dogovori, da bo Občina 
prispevala del sredstev, dela pa naj bi bila izvedena do konca leta. Predsednik je napovedal 
asfaltacijo ovinka do Zupana, prav tako pa še pri Oblaku. Otvoritev tega dela je predvidena ob 
krajevnem prazniku. 

Predsednik je še dodal, da se je pozanimal glede zasaditve dreves in obrezovanja stare lipe. 
Ker so letos že prepozni, bodo te aktivnosti načrtovali za prihodnje leto v spomladanskem 
času. Stroške rezanja lipe bo krila Občina, saj bo potrebno pripeljati dvigalo. 

Na koncu je predsednik obvestil, da so ključi večnamenskega doma že razdeljeni društvom. 
Prisotne je pozval, naj nagovorijo čim več znancev, da glasujejo za participativni proračun. 

 

 

SKLEP:  
Svet Krajevne skupnosti Zabukovje je potrdil zapisnik 9. redne seje z dne 27. 3. 2024 

Izid glasovanja: 7 za, 0 proti (prisotnih 7)  

Sklep je sprejet. 

 

 

 

 

 

 

 



3 

 

 

 

 

3. Praznik krajevne skupnosti Zabukovje (osnutek organizacije in uskladitev 

razpisa za zbiranje predlogov za dobitnike priznanj krajevne skupnosti 

Zabukovje za leto 2024)   

 

 

Predsednik je uvodoma povedal, da bo poskrbel za objavo razpisa za prejemnike priznanj ob 
krajevnem prazniku. Za obeležitev praznika Krajevne skupnosti Zabukovje je rezerviral datum 
2. novembra 2024. 

Prisotni člani so predstavili predloge, ki so jih že sprejeli v lanskem letu. V imenu krajevne 
skupnosti bodo predlagali prejemnike priznanj, in sicer Društvo podeželske mladine Zabukovje 
za 30 let delovanja ter Prostovoljno gasilsko društvo Zabukovje za 40 let delovanja. 

 

SKLEP 1:  
Svet Krajevne skupnosti Zabukovje je potrdil sklep, da se za prejemnike priznanj v 

imenu KS Zabukovje predlaga za 30 let delovanja Društvo podeželske mladine 

Zabukovje in za 40 let delovanja Prostovoljno gasilsko društvo Zabukovje. 

 

Izid glasovanja: 7 za, 0 proti (prisotnih 7)  

Sklep je sprejet. 

 

V nadaljevanju je predsednik predstavil osnutek organizacije krajevnega praznika. Nato je odprl 

razpravo in pozval člane sveta, naj podajo pobude glede organizacije praznika Krajevne 

skupnosti Zabukovje, ki je predviden za 2. november 2024. Osrednja prireditev bo potekala ob 

18. uri v prostorih večnamenskega doma Zabukovje. Za pomoč pri organizaciji kulturnega 

programa se bo zaprosilo kabinet župana Občine Sevnica. 

 

SKLEP 2:  
Svet Krajevne skupnosti Zabukovje je potrdil sklep, da se za pomoč pri organizaciji in 
izvedbi praznika KS Zabukovje prosi za pomoč kabinet župana. 

 

Izid glasovanja: 7 za, 0 proti (prisotnih 7)  

Sklep je sprejet. 

 

 

V nadaljevanju razprave so se dogovorili, da bo za hrano in pijačo poskrbel Aktiv kmečkih žena 

Zabukovje, za glasbo pa skupina Juhu band. Prav tako je bilo sklenjeno, da je treba pravočasno 

poskrbeti za distribucijo nenaslovljene pošte, ki naj bi bila v nabiralnikih 28. oktobra 2024. To 

pomeni, da mora biti pošta oddana najkasneje 14. oktobra 2024. 

 

Predsednik bo v začetku oktobra obiskal kabinet župana, da skupaj oblikujejo plakat in vabilo 

za krajevni praznik. Člani so predlagali, da se pred prireditvijo ustrezno očisti in uredi prostor, 

po prazniku pa se izvede temeljito čiščenje ter v začetku naslednjega leta pleskanje prostora, 

čiščenje žlebov in popravilo karnise v dvorani. 

 

Predvidena je še ena seja v oktobru. 

 

 

4. Tekoča problematika 
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Predsednik krajevne skupnosti je izpostavil, da so se sosedje v okolici večnamenskega doma 

Zabukovje pritoževali, ker obiskovalci parkirajo na njihovi zemlji. Zato je predlagal postavitev 

znaka, ki bi označeval parkirišče ob domu in obveščal obiskovalce, naj ne parkirajo pri zasebnih 

hišah. 

 

Polonca Seničar je poudarila, da je nujno postaviti znake za omejitev hitrosti na 40 km/h skozi 

Zabukovje (od začetka pokopališča do konca naselja), saj je na tem območju veliko otrok, cesta 

pa služi tudi kot šolska pot. Opozorila je, da vozniki pogosto vozijo prehitro. Poleg tega so 

opazili, da ni prometnega znaka za Zabukovje, kar je potrebno urediti. Člani so predlagali, da 

se na Občino poda pobuda za omejitev hitrosti, postavitev stacionarnega radarja ali 

omejevalnikov hitrosti, da bi povečali varnost. 

 

SKLEP:  
Svet Krajevne skupnosti Zabukovje je potrdil sklep, da se da na Občino pobudo, da se 
uredi zmanjšanje hitrosti v naselju Zabukovje s postavitvijo znaka za omejitev hitrosti 
in z ostali omejitvami hitrosti (npr. z ležečimi hitrostnimi ovirami) pri pokopališču in pod 
cerkvijo. 
 

Izid glasovanja: 7 za, 0 proti (prisotnih 7)  

Sklep je sprejet. 

 

 

V nadaljevanju so obravnavali pritožbo zaskrbljenega vaščana iz Vranja, ki se je pritožil zaradi 

nepokošenih travnikov ob cesti, kar povzroča zožanje cestišča. Dogovorili so se, da bodo 

vaščanu odgovorili, kdo je lastnik teh travnikov, in da bodo poskušali problem rešiti na 

individualni ravni. 

 

Razprava je nato tekla o problematiki pri Krevelj Maksu, kjer je Občina predlagala, da se odmeri 

1 meter zemljišča za ureditev, sicer bo potrebna nova odmera, kar bi pomenilo tudi rušenje 

barake. Predlog splošne službe je bil, da se najprej poskušajo dogovoriti po mirni poti. 

 

Asfaltiranje pri G. Vrtačniku naj bi bilo končano do konca leta, prav tako tudi pri Oblaku, medtem 

ko glede Goloba zaenkrat ni nobenih novih informacij. 

 

Predsednik KS Zabukovje je poročal, da se redno udeležuje srečanj na temo trajnostnega 

razvoja za starejše. Poudaril je, da žal iz drugih krajevnih skupnosti ni zanimanja, saj se mu 

pridruži le Ločičnik. Izrazil je obžalovanje, da se ostali ne zavedajo, kako pomembno je 

pomagati starejšim, ker bomo tudi sami nekoč stari. 

 

Razpravljali so tudi o postajališču pri Binci, ki bi se lastništvu odpovedala, če bi postavili pravo 

avtobusno postajališče. Predsednik je omenil, da je prejel več klicev glede popravila gozdnih 

cest, pri čemer so gozdarji obljubili, da bodo ceste popravili septembra. 

 

Vid Špec je nato povedal, da ga je kontaktirala gospa, ki je predlagala ureditev avtobusnih 

postaj. Opozorila je, da so v preteklosti imeli slabe izkušnje z urejanjem okolice avtobusnih 

postaj in da ne prispevajo vsi starši enako za sanacijo postaj. Treba se je dogovoriti oziroma 

ugotoviti, kdo je odgovoren za vzdrževanje avtobusnih postaj in oglasnih kozolcev. 

 

Kar zadeva oglasne kozolce, je Vid Špec poročal, da je govoril z izvajalcem, ki je obljubil, da jih 

bo izdelal v 14 dneh. Pred tem morajo izmeriti stare kozolce in pripraviti betonske podstavke 

za koše. Predvideno je postaviti šest novih kozolcev (dva v Trnovcu, po enega v Zabukovju, 

Kurji vasi, Pokojniku in Podgorju). Dogovorili so se, da bo Branko Klenovšek izmeril stare 
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kozolce in posredoval potrebne informacije za nove. Prav tako je treba kupiti nove podstavke 

za koše. 

 

Na koncu so razpravljali še o nakupu košarkarskega koša in se dogovorili, da se uskladijo glede 

črpanja sredstev za ta nakup. Treba bo tudi kupiti podlogo iz filca za pod igralne plošče, da 

preprečijo rast trave. Predlagano je bilo, da se tega lotijo prihodnje leto. Najbolje bi bilo 

pripraviti načrt za prihodnje leto, ki bi vključeval beljenje in asfaltiranje. Prav tako se morajo 

dogovoriti, za katere projekte bodo porabljena sredstva. 

 

 

 

 

SKLEP, SEZNANITEV:  

Svet KS Zabukovje se je na svoji 10. redni seji seznanil s tekočo problematiko do katere 

prihaja v Krajevni skupnosti Zabukovje  

 

Izid glasovanja: 7 za, 0 proti (prisotnih 7)  

Sklep je sprejet.  

 

 

 

5. Pregled vlog in dopisov 

 

V začetnih točkah današnje seje, so večino vlog in dopisov že obdelali.  

Špec je predlagal, da se postavi vprašanje, kdaj se predvideva preplastitev čez vas Padež – 

pod kmetijo Jazbinšek – Preske. 

 

 

 

6. Razno 

 

Pod točko "razno" je predsednik pozval prisotne k predlogom. Polonca Seničar je izpostavila, 

da je potrebno na ženskem stranišču zamenjati metlice za čiščenje in popraviti posodice za 

milo. Prav tako so omenili, da še vedno čakajo na priključitev na javni vodovod, kot tudi na 

obljubljena parkirišča za kolesa. 

 

Na koncu so razpravljali še o načrtu asfaltiranja za naslednje leto in o tem, kdo bo prvi na vrsti. 

Predlagali so, da se asfaltiranje izvede najprej pri tistem, ki bo prvi na seznamu, nato pa pri 

tistih, ki bodo pripravljeni sofinancirati projekt in sami pripraviti tampon. 

 

Druge razprave ni.  

 

 

Seja je bila zaključena ob 19. 20 

 

 

Zapisala: 

 

Eva Urh, 

višja svetovalka Splošne službe 
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Ivan Puc 

Predsednik sveta KS Zabukovje 


